

Title (en)

Office article display unit.

Title (de)

Artikelausstellungseinheit für das Büro.

Title (fr)

Article présentoir de bureau.

Publication

EP 0333582 A1 19890920 (FR)

Application

EP 89400704 A 19890314

Priority

FR 8803342 A 19880315

Abstract (en)

This is an accessory designed to hold slips of paper, comprising a base (2) arranged to hold at least one block (3) of paper slips (11) while allowing them to be removed one by one, a vertical or substantially vertical display surface (4) integral with or joined to said base (2) and adhesive means, carried by the slips and/or by the display surface designed so that said slips can be temporarily attached to any part of said display surface.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un article destiné à rassembler des feuillets de papier, et comportant un socle (2) agencé pour maintenir au moins un bloc (3) de feuillets (11) tout en permettant l'enlèvement feuillet par feuillet, une surface d'affichage (4) verticale ou sensiblement verticale solidaire ou rendue solidaire dudit socle (2) et des moyens adhésifs, portés par les feuillets et/ou par la surface d'affichage agencée pour que lesdits feuillets puissent être solidarisés temporairement en n'importe quelle zone de ladite surface d'affichage.

IPC 1-7

B42D 5/00

IPC 8 full level

B42D 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/006 (2013.01)

Citation (search report)

[A] US 4529226 A 19850716 - WEINMAN MILTON [US]

Cited by

US5671557A; EP0720922A3; AU618627B2; US5100178A; WO9511809A1; WO2023041823A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0333582 A1 19890920; EP 0333582 B1 19930224; AT E85945 T1 19930315; DE 68904970 D1 19930401; DE 68904970 T2 19930715;
FR 2628686 A1 19890922; FR 2628686 B1 19900810

DOCDB simple family (application)

EP 89400704 A 19890314; AT 89400704 T 19890314; DE 68904970 T 19890314; FR 8803342 A 19880315